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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  onsdag den 12 oktober 2016, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK 	    

Fredrik Ahlinder 

Louise Linder	  	  

  Christian Wagner 
   
  Rita Ilomäki  
   

Elizabeth Bushby 

   
Frånvarande:  Elisabet Thorén 

  Per Börjel 

 

§1	   Mötets	  öppnande	  	  
 Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.	  	  

§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  
	   Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.  	  
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§3	   Möte	  med	  ny	  fastighetsförvaltare	  för	  Tullinge	  C	  11	  oktober	  	  
	   Carl och Anders redogjorde för sitt möte med Niclas Gustafsson som nyligen 
 tagit över förvaltningen av Tullinge C efter Peder Greitz. Mötet ägde rum 
 i Balders lokaler på Drottninggatan.  
 
 Syftet med mötet var att presentera TUP. Bland annat  diskuterades vår
 centrumskiss. Förhoppningsvis kan Niclas hjälpa oss till ett bättre och 
 trevligare centrum.  
 
 Ett avtal ska upprättas för den lokal som TUP lånar i Tullinge C.  
	  
§4	   Konferens	  på	  Lida	  22	  oktober	  	  
	   Hittills är det 16 anmälda till konferensen. Carl har skickat ut en påminnelse till 
 dem som ännu inte har svarat på inbjudan.   
 
 Tanken är att vi ska dela upp mötesdeltagarna i olika arbetsgrupper för att 
 diskutera specifika frågor som t ex integration, samhällsbyggnad, kultur- och 
 fritid etc.  
	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Miljöenheten i Botkyrka har tidigare utrett ett klagomålsärende mot 
 Café Plantshopen o Sushi. Klagande var Margit Limberg som anmärkte mot  
 luktolägenhet. Botkyrka har inte gått på Margits linje och ärendet har 
 varit utdraget. Men nu har länsstyrelsen äntligen kommit med ett beslut och kör 
 därmed över Botkyrka. Margit är tacksam för att TUP har stöttat henne i 
 ärendet.  
 
 Komplettering av skrivelsen till Kammarkollegiet har färdigställts och ska 
 skickas in. 
 
 Det har blivit dags att ta fram TUPs budget för 2017-2020. Carl har därför 
 skickat ut ett mejl om detta till alla förtroendevalda i TUP som nu har möjlighet 
 att påverka vilken inriktning som budgeten ska ha.  
 
 Carl redogjorde för senaste nytt från KS/KF. TUP har lämnat in ett yttrande 
 gällande Moderaternas förslag att bygga bostäder i nära anslutning  till Hågelby. 
 Projektet riskerar att äventyra stora natur- och kulturvärden. Nya bostäder bör 
 istället planeras till lämpligare och mer kollektivtrafiknära lägen som 
 exempelvis Hamra grustag som TUP har föreslagit.  
 
 Vänsterpartiet vill uppmärksamma 100-årsminnet av den lokala politiska 
 demokratins genombrott i Botkyrka genom att skapa ett demokratijubileum. 
 Men den här typen av jippon kan snarare uppfattas som smaklöst när det finns 
 en utbredd kritik mot hur kommun missköter underhåll av skolor, förskolor och 
 vägar. TUP har skrivit ett yttrande om detta.   
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§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
a) Hemsidan.	  
Anders undersöker möjligheterna att sätta in ett spam-filter på TUPs hemsida.  
 
Vi ska välja ut nyheter från hemsidan och skapa en sammanfattande text som 
skickas ut till medlemmarna i slutet av året.  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Redogjordes för senaste nytt i media. Camilla visade en artikel från Södra Sidan 
om det nya boendet på Brantbrink. I samma tidning publicerades ett citat från 
Anders gällande TUPs motion om en simhall i Tullinge. 
 
Vid föregående styrelsemöte beslutade att TUP ska hyra reklamskylten vid 
Tullinge station. Tanken är att göra en annons angående den nya bussinfarten. 
 
Carl har dock redogjort med Elisabet som för det första tror att många inte bryr 
sig så mycket och för det andra att många tycker det blivit ganska fint runt 
bussterminalen nu är den lilla bron är på plats med prydliga planteringar m.m. 
Att lägga in vår centrumskiss på en affisch och få folk att bli intresserade och 
förstå den utan en mängd text är svårt.  
 
Styrelsen beslutades därför att istället återanvända den gamla men fortfarande 
aktuella ”på räls-affischen” som vi tidigare annonserade med på affischplatsen 
vid Tullinge station. Vi ska använda den närmaste affischplatsen i två veckor. 
Och om det är möjligt ska vi ”vända” på annonsen efter en vecka d.v.s. att fram- 
och baksida på annonsen byter plats. Då får vi stor chans att få vårt budskap 
uppmärksammat. 
 
Inför jul ska vi genomföra någon typ av folderutdelning vid Tullinge station. 
Alla i styrelsen får i uppdrag att fundera på hur en sådan information kan se ut 
och vilken typ av ”giveaway” som vi kan använda.   

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Louise redogjorde för ekonomin, se utdelad rapport.  
	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
Inget nytt att rapportera.  

	  
§7	   Rapport	  från	  möten	  	  

Louise redogjorde för kommunens Tullingeträff i Falkbergsskolan den 22 
september. Louise beskrev evenemanget som ett trött möte där fler aktörer som t 
ex polisen och kyrkan deltog. Tullinges områdesutvecklare, Björn Adelly, 
pratade bland annat om att demokratin och dialogen mellan Tullingeborna och 
kommunen bra. Det märks, enligt Björn, på hur ofta Tullingeborna använder sig 
av appen "Botkyrka" för att rapportera fel eller lämna synpunkter.  
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§8	   Övriga	  ärenden	  	  
Elizabeth berättade om Botkyrkas nya jämlikhetsstrategi som har gått ut på 
remiss till nämnderna. Som tidigare känt har kommunen problem med att 
genomföra och följa upp policys. Elizabeth menade att TUP kan vinna mycket 
på att fokusera på hur dialogen kan bli bättre med Tullingeborna. D.v.s. TUP bör 
rikta in sig på att profilera demokratihöjande åtgärder utöver 
kommundelningsfrågan.  

Christian efterlyser ett forum för att få ut Tullingenyheter, t ex via Facebook. 
Han ansåg att även styrelsen i slutet av varje styrelsemöte bör sammanfatta 
mötets viktigaste beslut.  

Camilla meddelade att TUP ska skriva ett brev till medlemmarna för att 
undersöka vad de tycker om att ställa upp i nästa kyrkoval.  

Fredrik ska snart träffa vård- och omsorgsförvaltningen. Det går bra att kontakta 
Fredrik med synpunkter och frågor som han kan framföra till 
förvaltningsledningen.  

§9	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
 Nästa möte bestämdes till onsdagen den 16 november kl 18:30 på 
 Medborgarkontoret. Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet 
 avslutat. 	  
	  
 
 Vid protokollet    Justeras  
 
  
 Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm 

	  


